
 
 

 

 

Zápisnica z 1. Komunitného fóra obec Víťaz  
 

 

Dátum:  29.04.2024 

Čas :   začiatok  stretnutia – koniec stretnutia 

Trvanie:  14:00 – 15:20 

Miesto:   Sála obecného úradu Víťaz 

 

 Priebeh komunitného fóra: 

Uvítanie účastníkov KF, hostí a zástupcov za 
jednotlivé inštitúcie a organizácie predstaviteľ 
samosprávy  
 

Mgr. Michal Magda – starosta obce  
  

 

Predstavenie členov ÚSVRK 
 

PhDr. Roman Eštočák – „cestujúci tím“ 
konzultant pre rodinu  
PhDr. Tomáš Ščuka – „cestujúci tím“ – 
rozvojový mediátor  
PhDr. Slávka Chovancová – regionálna 
koordinátorka 

Predstavenie zámeru NP RT I. Zámer NP RT I. je v spojení majority a minority. 
Samotná realizácia projektu v sebe zahŕňa 
aktivity zamerané na oblasť vzdelávania, 
bývania, zamestnanosti a boj s rómskym 
rasizmom. V rámci projektu sa RT I. snaží zlepšiť 
životné podmienky, ale aj riešiť potreby 
a špecifické problémy.  

 

1. Prezentácia  rozvojového tímu  v danej obci– aktivity potreby podľa oblasti  (kedy prebiehalo 

mapovanie  uveďte konkrétne termín, ako sa mapovalo  - rozhovorom, návštevami, FS a načo ste 

sa zamerali, uviesť tri najväčší problém pri  jednej oblasti). 

Mgr. Veronika Bednárová – Rozvojový pracovník plánovania  

Mária Horváthová – Nene  



 
Zuzana Magdová – Nenementorka  

Bc. Lenka Lovásová – Rozvojový pracovník pre mládež  

Mgr. Miroslava Pavlíková – Rozvojový pracovník pre pracovné poradenstvo  

Mgr. Vladimír Bartoš – Sociálny pracovník  

Mgr. Zuzana Lukáčová – Asistent Centra rozvojových tímov 

Jozef Stahovec – Asistent pre bývanie a finančnú oblasť 

Mapovanie v obci Víťaz prebiehalo návštevami a samozrejme aj rozhovorom. V mesiaci február/2024, 

bola v obci Víťaz žltačka, pracovníčky nemohli mapovať. Mapovanie prebiehalo v marci a apríli.  

1 stretnutie Fokusovej skupiny sa uskutočnilo dňa 20.03.2024 – bolo zamerané na bývanie.                

Problémy – kanalizácia, nevysporiadané pozemky, čierne stavby.  

2 stretnutie Fokusovej skupiny sa uskutočnilo dňa 04.04.2024 – zamerané na zamestnanosť.              

Problémy – nedostatok pracovných skúsenosti, nedostatočné vzdelanie, nezáujem zamestnávať 

Rómov.  

3 stretnutie Fokusovej skupiny sa uskutočnilo dňa 10.04.2024 – zamerané na vzdelávanie.                

Problémy – zlé alebo žiadne hygienické návyky, nedostatok financií v rodine, vzdialenosť do školy, 

záškoláctvo.  

1. Vzdelávanie  a proti rómsky rasizmus 

Čo uviedla škola MŠ/ZŠ  ako najväčšie problémy/potreby/prekážky vo vzdelávaní smerom ku 
žiakom/rodičom/obci 
- vzdialenosť deti do školy. 
- potreba výstavby MŠ v osídlení MRK aj z dôvodu chystajúcej sa výstavby tunela Branisko. Z toho  
dôvodu bude v obci Víťaz zvýšená premávka motorových vozidiel. Deti do školy dochádzajú peši 
a pre tie najmenšie deti, ktoré sú v predškolskom veku je to nebezpečné.  
- kapacitné dôvody na vybudovanie MŠ a rovnako tak by ju mohli navštevovať aj deti od 3 rokov. 
- detašované pracovisko ZŠ 
 
Čo uviedli rodičia ako potrebu 
- neuzamykať ihriská v obci. 
- výstavba ihrísk v osídlení MRK.  
- potenciál v dochádzke do MŠ ak by bola priamo v sídelnej komunite. 
- výhoda domáceho prostredia a lokality pre MRK. 
- výhoda spolupráce s RT I.  

 

2. Zamestnanosť a proti rómsky rasizmus 

- Čo uviedli obyvatelia obce/ obyvatelia MRK ako najväčšie problémy/ prekážka/ potreby  
pri zamestnávaní  
-  
-  
- 



 
Čo uviedli zamestnávatelia  ako problém/ prekážku/potrebu smerom ku  obyvateľom 
obce/obyvateľom MRK 
- 
- 
- 
- 

(Ak ste sa tejto téme nevenovali na komunitnom fóre, tak túto časť vypustite.) 

 

3. Bývanie a proti rómsky rasizmus 

- Čo uviedli obyvatelia obce/ obyvatelia MRK ako najväčšie problémy/ prekážka/ potreby  
pri bývaní  
- kanalizácia 
- vodovod 
 
Čo uviedli vlastníci pozemkov ako problém/ prekážku/potrebu smerom ku  obyvateľom 
obce/obyvateľom MRK pri bývaní. 
Ak majú potrebu nového bývania aj mladé rodiny z obce a uviedli to na KF tak to zapíšte.  
- nevysporiadané pozemky  
- 
- 

 

3. Potreby - Pokračovanie spolupráce s MŠ a ZŠ, vysporiadanie pozemkov  

Záver: Poďakovanie všetkým účastníkom a ukončenie komunitného fóra. 

 

Zápis z komunitného fóra spracoval:  Mgr. Veronika Bednárová  
 

Zápisnicu z komunitného fóra schválil 
Spracované dňa 

pozícia/titul meno a priezvisko/podpis 
2.5.2024  PhDr. Slavka Chovancová 

Zverejnené dňa  3.5.2024 

 


